
Föreningskonsulent Huddinge IF
Ledare och före detta spelare

Ledamot StFFs ungdomskommitté

Bidrag till StFFs
Disciplinnämnd

Driver frågor kring trygg matchmiljö 
och vill vara del i att förbättra 
villkoren för såväl domare som 
spelare.

Väl förankrad i StFFs verksamhet 
genom tränar- och förenings-
engagemang.

Viktiga frågor

Jag brinner för rättvisa och vill att 
fotbollsplanen ska vara en plats där 
alla ska få vara med på lika villkor. 

Jag vill även vara med och utveckla 
dam- och flickfotbollen samt 
förutsättningarna som ges till unga 
tjejer, såväl spelare som till domare 

Valberedningens 
motivering

Mer om Saga

Saga har trots sin ringa ålder hunnit vara med och se fotbollens utveckling i Stockholm och har ett brinnande intresse för just 
en trygg matchmiljö och en utveckling av densamma. Saga kan dessutom tillföra disciplinnämnden ett yngre perspektiv på 
olika frågor av karaktären som behandlas i disciplinnämnden och vi tror att Saga när hon kommit in arbetet kommer kunna 

tillföra mycket.

Kandidat disciplinnämnden 2024/25

Saga Ebefors: Jag började spela fotboll som 5-åring och har älskat det sedan dess. Nu spelar jag inte längre men är fortsatt 

engagerad som ledare och har varit med och utvecklat flicksidan i Huddinge IF och även miljön för våra unga domare, oavsett tjej
eller kille. Förutom fotbollen så är jag intresserad av skidåkning och jobbar just nu som skidlärare i Sälen. 
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